
 
 

BRM.0012.7.9.2022 

 

Protokół Nr 40/2022 

posiedzenia Komisji Strategii i Promocji Miasta Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego 20 września 2022 r.  w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

aleja Ratuszowa 36. 

______________________________________________________________ 

 

Czas z trwania posiedzenia: 11.00 – 11.16. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Ewa Podogrodzka, 

zastępca  przewodniczącej  - Lidia Stolarska, 

członek Komisji     - Jacek Bętkowski, 

nieobecny    - Damian Polak. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyła: 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia. 

 

Listę obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca 

Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła, że w obradach Komisji 

uczestniczy 3 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, 

stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Nie zgłoszono żadnych zmian do porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do  porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 39/2022 z 23.08.2022 r. z posiedzenia Komisji. 

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2022 r. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 39/2022 z 23.08.2022 r. z posiedzenia Komisji. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 39/2022 z posiedzenia Komisji z 23 sierpnia  

2022 r.? 
 

głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
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Ad 4. Sprawozdanie (informacja) z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 

I półrocze 2022 r. – stanowi załącznik do LVI sesji RMI. 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła sprawozdanie. 
 

Ewa Podogrodzka  – Przewodnicząca Komisji: 

Pani Skarbnik wyprzedziła już jedno z moich pytań, bo chciałam zapytać, dlaczego jest 

tak małe wykonanie inwestycji, bo tylko 7%, ale zgodnie z wyjaśnieniami, czyli 

realizacja inwestycji na pewno w drugim półroczu i zakończenie tak samo może być 

tak samo w drugim półroczu prawda? 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Tak. 
 

Ewa Podogrodzka  – Przewodnicząca Komisji: 

Tak jak tu czytałam to, niektóre się kończą w czerwcu, albo w grudniu.  
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Tak jak remonty w szkołach, ale również inwestycje, które są w planie finansowym 

teraz już pokończyły się w sierpniu. Jest tam duże zaangażowanie środków. Ponad  

5 milionów jest na fotowoltaikę też w oświacie, która też będzie realizowana w drugim 

półroczu. Także pierwsze półrocze to są zawsze takie procedury przetargowe, 

przygotowanie dokumentacji, a drugie półrocze to już wykonanie.  
 

Ewa Podogrodzka  – Przewodnicząca Komisji: 

I drugie moje pytanie. Słyszeliśmy w sprawozdaniu, że nadwyżka budżetowa za 

pierwsze półrocze wynosi 17 milionów. I co z nią? 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Nadwyżka budżetowa to jest różnica między dochodami a wydatkami wykonanymi. 

Czyli jak dochody ogółem 213 a wydatki 196 to jest wynik odejmowania. To jest 

nadwyżka budżetowa za pierwsze półrocze. To znaczy, że wydatków poczyniliśmy 

mniej w pierwszym półroczu niż pozyskaliśmy dochodów, ale wynika to z tego, że 

inwestycje są zaplanowane na drugie półrocze, niektóre remonty są zaplanowane 

i więcej wydatków jest w drugim półroczu. A dochody np. za podatek od 

nieruchomości osoby fizyczne płacą jednorazowo, jedną ratę płacą w marcu za cały 

rok. Nie ma dużo takich osób, ale są. I to też wpływa na to, że to wykonanie dochodów 

jest większe. Przy realizacji, jak byśmy zrealizowali zgodnie z planem dochody  

i wydatki to wynik powinniśmy mieć ujemny ok. 12 milionów.  
 

Ewa Podogrodzka  – Przewodnicząca Komisji: 

Pani Skarbnik wiem, że Wojewoda spóźnił się z przekazaniem środków do MOPS na  

tzw. „węglowe”. Czy Wojewoda już coś przekazał? 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Nie.  
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Ewa Podogrodzka  – Przewodnicząca Komisji: 

Bo wniosków tu jest masa.  
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Ale też jest przesunięcie zgodnie z Kpa. Obowiązuje nas 30 dniowy termin 

rozpatrzenia wniosków, ale możemy przedłużyć do 60 dni. I takie informacje są.  
 

Ewa Podogrodzka  – Przewodnicząca Komisji: 

Tak Pani Skarbnik, ale pogoda nie zna Kpa. I nie wiem co z tym zrobimy. Mówiąc 

ironicznie w tym momencie, bo jest zimno. Ludzie do nas wydzwaniają, co z tym 

węglem?  
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Nawet jak wydadzą decyzję, a my nie dostaniemy pieniędzy od Wojewody, to my nie 

wypłacimy z własnych pieniędzy, bo po prostu nie mamy tyle. A ja nie mogę wypłacić 

czegoś, co nie jest moim zadaniem, bo to jest zadanie zlecone i za chwilę mi zbraknie 

na wynagrodzenia dla oświaty, na prąd, na to co jest zadaniem własnym Miasta. 

Dlatego jak dostaniemy pieniądze to na pewno nie będziemy ich przetrzymywać. To 

jest kwestia kilku dni. Bo wiadomo, że jak dostaniemy decyzję od Wojewody i w ślad 

za tym przyjdą zaraz pieniądze to ja musze zrobić zarządzenie, wprowadzić to do 

budżetu, żeby można było wypłacić. Tak też było na przykładzie środków na zadania 

związane z Ukrainą. Wysyłaliśmy sprawozdania ile wydaliśmy pieniędzy i było tak, 

że Wojewoda przysłał nam dzisiaj pieniądze i na następny dzień były przysyłane 

pisma, żeby przekazać informację ile już wydatkowaliśmy. I było takie stwierdzenie, 

że Wojewoda przekazuje pieniądze, a samorządy nie wydają. Tylko, że to tak nie od 

razu. Tu trzeba wprowadzić zarządzenie. I to jest kwestia kilku dni, że mieszkańcy 

dostaną informację od Wojewody. Wojewoda przekazał np. 15 października, bo już 

będzie upływał ten termin, bo 17 października mija chyba te 60 dni… 
 

Ewa Podogrodzka  – Przewodnicząca Komisji: 

Tak tylko, że do nas już dzwonią mieszkańcy w tej chwili.  
 

Czy są jakieś pytania do przedstawionego materiału? 
 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Jak już wspomnieliśmy o tej Ukrainie to ile wynosiła pomoc Miasta dla Ukrainy? 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Pani radna to musiałabym się przygotować, bo to jest w różnych działach. Część 

realizował MOPS, a część Biuro Pani Haliny Walczak dla przedsiębiorców na te 

hotele. Ja taką informację mogę przygotować. 
 

Ewa Podogrodzka  – Przewodnicząca Komisji: 

Dobrze, bo wiemy, że pomoc Ukrainie bardzo dużo kosztuje.  
 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Ale ta pomoc już się kończy. Czy nie? 
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Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Nie jestem w temacie ostatnich zmian. Tylko wiem, że to było na pół roku.  
 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Na 3 miesiące najpierw. 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Później na 6 miesięcy. Na 180 dni była pomoc. Tylko, że w tej ustawie był taki zapis, 

że jeśli jest matka z dzieckiem, czy dziecko podjęło naukę w szkole to są to przesłanki 

do przedłużenia tego. Ale to już bym musiała z Panem Dyrektorem MOPS o szczegóły 

zapytać. 
 

Ewa Podogrodzka  – Przewodnicząca Komisji: 

Przechodzimy do głosowania.  
 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za pierwsze półrocze 

2022 r.: 
 

głosowanie:    za – 3,  przeciw –  0,  wstrzym. się – 0. 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Strategii i Promocji Miasta podjęła uchwałę nr 

11/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta 

Inowrocławia za pierwsze półrocze 2022 r. 

Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za pierwsze półrocze 

2022 r.: 

głosowanie:    za – 3,  przeciw –  0,  wstrzym. się – 0. 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Strategii i Promocji Miasta podjęła uchwałę nr 

12/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej za pierwsze półrocze 2022 r. 

Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej im. Jana 

Kasprowicza w Inowrocławiu za pierwsze półrocze 2022 r.: 
 

głosowanie:    za – 3,  przeciw – 0,  wstrzym. się – 0. 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Strategii i Promocji Miasta podjęła uchwałę nr 

13/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 

Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu za pierwsze półrocze 2022 r. 
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Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury 

w Inowrocławiu za pierwsze półrocze 2022 r.: 
 

głosowanie:    za – 3,  przeciw –  0,  wstrzym. się – 0. 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Strategii i Promocji Miasta podjęła uchwałę nr 

14/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 

Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu za pierwsze półrocze  

2022 r. 
 

Ewa Podogrodzka  – Przewodnicząca Komisji: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. informacje. 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji.  
 

Nie było.  

 

Ad 6. Sprawy bieżące. 
 

Ewa Podogrodzka  – Przewodnicząca Komisji: 

Poinformowała, że w miesiącu październiku Komisję poprowadzi radna Lidia 

Stolarska – zastępca Przewodniczącej Komisji.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

   
 

Przewodnicząca 

Komisji Strategii i Promocji Miasta 

 

 /-/ Ewa Podogrodzka 
 

 

Protokółowała: 

 

/-/ Monika Kozioł 


